

2011 年美國大華府華裔青少年台灣多元文化研習團計畫行程表

2011 Taiwan Multicultural Study Tour for Youth Scheduled Program

- 1.研習宗旨：** Study purpose
為協助(非)華裔子弟增加對台灣多元文化之深入瞭解，並實地體驗與學習各項台灣文化課程，特辦理本活動。 Taiwan multicultural study and research.
- 2.研習目標：** Study objectives
- 鼓勵華裔青少年實地體驗與學習各項台灣文化課程藉台灣環島深度之旅,使海外學生對台灣之美有更深認識 Study the beautiful island of Taiwan and cultures through depth journey.
 - 參觀故宮博物院瞭解中華文物之美與豐富。 Visit Palace Museum to learn the beauty and richness of Chinese artifacts.
 - 參觀台灣史前博物館、打狗領事館、紅毛城深入瞭解台灣開發史。 Visit Museum of Prehistory, Takao Consulate, Fort San Domingo and learn the history of Taiwan's development.
 - 參訪台灣太魯閣、墾丁二座國家公園，進行生態教學。 Visit Taroko Gorge, Kenting National Park for the Ecological study.
 - 透過深入阿美族部落、排灣族特色國小、九族文化村，體驗台灣原住民文化之多元與豐富。 Study Amis, Paiwan characteristics of elementary school, the Formosan Aboriginal Culture Village and experiencing the diverse cultures.
 - 參觀台灣十大經典農村部落生態組第一名之馬太鞍生態部落。 Visit ten classic rural villages and the eco-village of Matarian in Taiwan.
 - 安排花蓮賞鯨、參觀屏東海生館認識台灣海洋豐富資源。 Whale watching in Hualien and visit the East China Sea Museum to study marine resources.
 - 參觀傳藝中心、白米木屐村等地深入瞭解台灣傳統手工藝之細膩精緻。 Visit traditional Arts Center (White Rice Clogs Village and study Taiwan's traditional crafts and fine arts.
 - 透過海角七號電影場景參觀，深入瞭解台灣本土文化。 Visit famous movie scenes of Cape VII and study Taiwanese local cultures.
 - 將認識台灣米食文化、茶文化、釀酒文化、宗教文化納入行程中，增加活動的廣度。 Learn Taiwan's culture of rice, tea, wine, and religion.
 - 參加華裔青(少)年大會師與全球華裔青(少)年交流互動,以拓展華人新視野。 Participate General Assembly and interact with global youth divisions and extends a new vision of Chinese.
 - 於全球華文網建立研習團部落格以利學員與家長師生作即時分享與互動。 Establish a group study blog and share with parents and friends daily basis.
- 3.研習日期：** Study Period 自 2011 年 06 月 28 日 至 07 月 11 日，合計 13 天 13 夜。 6/28 ~ 7/11, 2011 (13 days, 13 nights).
- 4.贊助單位：** Sponsors 僑務委員會 Overseas Compatriot Affairs Commission ROC

5.輔導單位： Counseling Units 僑委會華僑文教服務中心 TECRO Culture Center

6.主辦單位： Organizer 大華府華文網路師資聯誼會 Chinese NESTA. Inc

網址：<http://www.chinesenesta.org> (Not-for-Profit)

7.台灣合辦單位： Taiwan organizer 教育部公務人員協會

Ministry of Education, Public Service Association

網址：<http://www.csa.edu.tw>

8.參加對象： For High school/College students only 在學高中及大學(非)華裔青(少)年

2-25-2011 製表

6/28 (二)	抵達 桃園國際機場 全天候接機 (專人櫃台及接泊專車服務) 住宿桃園市花園飯店 逛夜市, 嘗美食, 購物, 調整時差。
D1	合辦單位早上仍提供個別接機。
6/29 (三)	參觀木柵動物園 (生物多樣化研習活動) →北宜高速公路→晚餐: 第一街自助火鍋→宜蘭東門觀光夜市→住宿: 友愛大飯店(兩人兩床)
D2	(本日研習主題—了解台灣傳統藝術)
6/30 (四)	台灣戲劇館(布袋戲研習)→國立傳統藝術中心(台灣手工藝教學) →午餐: 傳藝國宴餐廳(蘭陽傳統風味餐)→白米木屐村(木屐研習)→蘇花公路沿途攬勝→清水斷崖地形之美→天祥→晚餐: 天祥活動中心→晚上: 團康之夜→住宿: 天祥活動中心(三人三小床或四人四小床房型)
D3 7/1	(本日研習主題—認識台灣國家公園地質地形之美/上課地點: 山月邨、太魯閣國家公園多媒體教室&展示館&戶外教室)
(五)	太魯閣→山月邨園區巡禮 (地形教學) →太魯閣族語言及文化教學(原住民文化研習)→太魯閣國家公園管理處: 多媒體教學與展示館解說 (生態研習) →神秘谷步道→午餐: 神秘谷野餐→燕子口與九曲洞步道戶外教學研習(地質地形教學)→天祥塔比多步道→晚餐: 天祥活動中心→晚上: 團康之夜→住宿: 天祥活動中心(三人三小床或四人四小床房型)
D4 7/2	(本日研習主題—台灣海洋生態—台灣應用植物生態教學/上課地點: 馬太鞍生態溼地)
(六)	上午: 太平洋黑潮賞鯨活動(海洋生態教學)→午餐: 便當(花蓮觀光漁港)→花東縱谷公路→光復觀光糖廠→參訪台灣 10 大經典生態社區: 馬太鞍社區巡禮(台灣生態保育教學)→晚餐: 馬太鞍欣綠農園民宿→晚上: 自由聯誼→住宿: 欣綠農園民宿【雙人套房一大床(附獨立景觀陽台)×2 間、雙人套房一大床×1 間、四人套房(兩張雙人床)×10 間、六人套房(一張雙人床+ 和室)×2 間】
D5 7/3	(本日研習主題—台灣開發史—上課地點: 鹿野高台茶園、史前博物館)
(日)	光復→花東縱谷公路→池上便當博物館(認識台灣米食文化)→鹿野高台茶園風光單車行(認識台灣茶文化)→午餐: 咪咪叫餐廳(茶餐)→台東→參觀國立台灣史前博物館(台灣開發史教學)→知本→晚餐: 高野餐廳→晚上: 溫泉泡湯 SPA 活動→住宿: 高野大飯店(兩人兩床房型)
D6 7/4	(本日研習主題—台灣排灣族文化、土地公信仰、探索海底世界—上課地點: 新興國小、福安宮、海生館)

(一)	知本→參觀排灣族特色小學：新興國小(認識排灣族文化)→南迴公路→楓港→午餐：四學士台灣牛肉麵(複合式餐廳)→參觀車城福安宮(認識台灣土地公信仰文化)→下午 3 點進入海生館進行海洋生態教學(海生館為亞洲最大水族博物館、深入海生館心臟—後場作業參觀、夜探珊瑚王國感受夜晚的海底世界、體驗與魚群共眠的特別感覺)→晚餐：海生館半島風味晚餐→住宿：墾丁青年活動中心
D7 7/5 (二)	(本日研習主題—認識墾丁國家公園、恆春古城—上課地點：墾丁國家公園管理處) 早上：墾丁國家公園管理處&鵝鑾鼻燈塔&龍坑生態保護區或社頂公園(認識台灣國家公園保育)→午餐：墾丁活動中心餐廳→恆春小鎮巡禮(海角七號知性之旅)：出火口→恆春工商旁光陽機車行(鼓手水蛙的店)→光明路 90 號(男主角阿嘉的家)→西門(全台最完整古城門遺跡)→瑪家→晚餐：瑪莎露原住民風味餐廳→晚上：原住民歌曲教唱→住宿：瑪莎露風情旅店(兩人兩床房型)
D8 7/6 (三)	(本日研習主題—認識台灣多元原住民文化、佛教信仰—上課地點：台灣原住民文化園區、佛光山) 上午：暢遊台灣原住民文化園區：參觀展示館、原住民建築、欣賞原住民多元文化之歌舞表演(台灣多元原住民文化教學)→午餐：那魯灣餐廳→參觀佛光山：大雄寶殿、宗教美術館(認識台灣佛教信仰)→高雄英國打狗領事館→晚餐：壹貳樓餐廳→晚上愛河遊船→住宿：高雄統茂大飯店(兩人兩床房型)
D9 7/7 (四)	(本日研習主題—認識台灣樹木銀行、台灣主題樂園—上課地點：觸口教育中心、九族文化村) 高雄→國道 3 號→嘉義觸口林務局自然教育中心(參觀樹木銀行)→埔里酒廠(了解台灣造酒的文化)→午餐：九族文化村→下午參觀九族文化村(認識台灣主題樂園)→晚餐：景聖樓餐廳→晚上：日月潭文武廟夜景→住宿：景聖樓飯店(兩人兩床房型)
D10 7/8 (五)	(本日研習主題—認識台灣傳統手工藝、台灣地震紀錄保存—上課地點：台灣手工藝文化園區、921 地震教育園區) 晨間日月潭環潭步道健行、暢遊潭景風光→草屯→台灣手工藝文化園區：參觀各類手工藝展示館、紀念漆筷 DIY→霧峰→參觀 921 地震教育園區(台灣地震遺址之保存)→午餐：台灣傳統手工麻糬+三明治→兩蔣陵寢→角板山&溪口吊橋風光→晚餐：復興青年活動中心→晚上團康活動→住宿：復興青年活動中心(三人三小床或四人四小床房型)
D11 7/9 (六)	(本日研習主題—認識台灣開發史—上課地點：淡水漁人碼頭、淡水紅毛城、紅樹林) 角板山→大溪老街→東西向快速公路→淡水→上午 1100 認識淡水國際港開發案 /淡水漁人碼頭/午餐自理→淡水紅毛城(荷蘭開台遺址)→淡水老街趣味遊(深入台灣庶民生活)→淡水河岸單車遊(認識自然生態紅樹林)→晚餐：金玉滿堂餐廳→住宿：淡水亞太大飯店(兩人兩床房型)
D12 7/10 (日)	(本日研習主題—認識中華文物、台北市區參觀—上課地點：故宮博物院、台北市各景點) 淡水→參觀故宮博物院(中華文物教學)→午餐：來來台灣牛肉麵→參觀士林官邸→參觀自由廣場&台灣民主紀念堂(原中正紀念堂)→101 大樓&誠品書店旗艦店→晚餐：台北朱記餡餅→晚上：逛士林夜市→住宿：劍潭青年活動中心(三人三小床或四人四小床房型)
D13 7/11 (一)	早餐後，整理行李→送抵桃園機場搭乘中午班機離台

- 一、住宿安排：隨團老師/2 人一間，參加之青年：兩人一室×7 天，三~四人一室×4 天，海生館水族區地舖×1 天(非常難得的體驗)。
- 二、膳食安排：提供美味可口之中式餐飲(不含 7 月 9 日午餐)。中餐 USD\$6-8 晚餐 USD\$10-12
- 三、車輛安排：30 人：3 排大座椅豪華遊覽車或 40 人：4 排普通座椅遊覽車。
- 四、保險 每人投保新台幣 500 萬意外責任險+20 萬意外醫療險 投保 13 天(不含台美航程保險)。
- 五、導遊：隨團安排中英雙語導遊一位全程服務，各教學地點安排適當之專業課程講師。
- 六、組團人數：30 人。請盡早報名 額滿為止

2011 年美國大華府華裔青少年台灣多元文化研習團文化研習課程配當表

2-25-2011 製表

時間	D1	D2	D3	D4	D5
	課程內容	課程內容	課程內容	課程內容	課程內容
	上課地點	上課地點	上課地點	上課地點	上課地點
0830~1010	仍提供個人到 達接機服務 參觀木柵動物 園	布袋戲研習 (台灣戲劇館)	地形教學 (山月邨園區)	海洋生態教學 (太平洋黑潮賞 鯨活動)	認識台灣米食 文化 (池上便當博物 館)
1020~1200		台灣手工藝教學 (傳統藝術中心)	原住民文化研 習與生態研習 太魯閣多媒體 教學與展示館		認識台灣茶文 化 (鹿野高台茶園 風光單車行)
1400~1540		木屐研習 (白米木屐村)	地質地形教學 研習 (燕子口與九曲 洞步道)	台灣生態保育 教學 (馬太鞍社區)	台灣開發史教 學 (國立台灣史前 博物館)
1550~1730		台灣地質之旅 (蘇花公路清水段)	地質地形教學 研習 (天祥塔比多 步道)		
附註：	1.師資另行安排。 2.提供配合教材。				

時間	D6	D7	D8	D9	D10
	課程內容	課程內容	課程內容	課程內容	課程內容
	上課地點	上課地點	上課地點	上課地點	上課地點
0830~1010	認識排灣族文 化(新興國小)	認識台灣國家公 園保育 (墾丁國家公園管 理處&鵝鑾鼻燈)	台灣多元原住 民文化教學 (台灣原住民文 化園區)	參觀樹木銀行 (林務局觸口自 然教育中心)	台灣傳統手工 藝教學 台灣手工藝文 化園區

1020~1200		塔&龍坑生態保護區或社頂公園)		了解台灣造酒的文化 (埔里酒廠)	台灣地震遺址之保存 (921 地震教育園區)
1400~1540	認識台灣土地 公信仰文化 (車城福安宮)				
1550~1730	海生館進行海洋生態教學 (海洋生物博物館)	海角七號知性之旅(恆春小鎮)	認識台灣佛教信仰(佛光山)	認識台灣主題樂園 (九族文化村)	兩蔣陵寢、角板山&溪口吊橋風光
附註:	1.師資另行安排。 2.提供配合教材。				

時間	D11	D12	D13		
	課程內容	課程內容	課程內容		
	上課地點	上課地點	上課地點		
0830~1010	認識淡水漁人碼頭及淡水國際港開發案	中華文物教學 (故宮博物院)	送機		
1020~1200					
1400~1540	認識台灣開發史、淡水紅毛城	參觀自由廣場&台灣民主紀念堂、101大樓&誠品書店旗艦店			
1550~1730	淡水老街趣味遊、淡水河岸單車遊—紅樹林自然生態教學				
附註:	1.師資另行安排。 2.提供配合教材。 3.參加華裔青年大會師活動，配合僑委會日程安排。				

2011 Taiwan Multicultural Study Tour for Youth Scheduled Program

D0 6/28 (Tue)	We will pick up the group members according to their flights at Taoyuan Airport. And we will send those who arrive in Taiwan first to Well Garden Hotel (the hotel is in Taoyuan City. They can go shopping, taste Taiwan snacks) or the same level hotel. Those who arrive in Taiwan today could take a rest and adjust the jet lag.
------------------------------	---

<p>D1 6/29 (Wed)</p>	<p>We still can pick up the group members this morning at Taoyuan Airport. → Courtesy call at Overseas Compatriot Affairs Commission (provisional, Lunch: Arrange the Food Court nearby, pay at one's own cost) → Muzha: Taipei Zoo (Research of Biological diversification) → Freeway No.5 → Dinner: First Street Hot Pot/Buffer → Yilan East-gate Tourist Night Market → Accommodation: YOAI HOTEL (Twin rooms)</p>
<p>D2 6/30 (Thu)</p>	<p>(Theme—Taiwan Traditional Arts) Taiwan Theater Museum (Research of Puppet) → National Center for Traditional Arts (Teaching of Taiwan Handicrafts) → Lunch: Restaurant in National Center for Traditional Arts (Yilan Traditional Cuisine) → Baimi Clogs Village (Research of Clogs) → Suhua Road: Enjoy the Beautiful view on the Road (※The group will take the train during the tour from Suaosin Station to Heping Station.) → Cingshui Cliffs: The Beauty of Topography → Tienhsiang → Dinner: Tienhsiang Youth Hostel Activity Center → Night of Group Activity → Accommodation: Tienhsiang Youth Hostel Activity Center (Triple for 3 people or 4 singles for 4 people)</p>
<p>D3 7/1 (Fri)</p>	<p>(Theme—The beauty of Taiwan /Place: Buluowan - Village Taroko, Taroko National Park Multimedia Room, Exhibition hall and Outdoor Classroom) Taroko National Park → Buluowan-Village Taroko (Instruction of Topography) → Language and Culture of Taroko Tribe (Instruction of Aboriginal Culture) → Taroko National Park Headquarter: Multimedia and Exhibition hall (Research of Ecology) → Shakadang Trail → Lunch: Picnic at Shakadang Trail → Swallow Grotto and Tunnel of Nine Turns Trails: Instruction Research (Instruction of Topography) → Tienhsiang Tabido Trail → Dinner: Tienhsiang Youth Hostel Activity Center → Night of Group Activity → Accommodation: Tienhsiang Youth Hostel Activity Center (Triple for 3 people or 4 singles for 4 people)</p>
<p>D4 7/2 (Sat)</p>	<p>(Theme: Marine Ecology in Taiwan, Instruction of Applied Plant in Taiwan/Place: Ma Tai An Wetland Ecological Park) Kuroshio Whale Watching on Pacific Ocean (Instruction of Marine Ecology) → Lunch: Mealbox (Hualien Tourist Fishing Port) → East Rift Valley Road → Guangfu Sugar Refinery → Visit Taiwan one of Top 10 Ecological Community: Ma Tai An Wetland Ecological Park (Instruction of Taiwan Ecology Reservation) → Dinner: Ma Tai An Shin-Liu Farm → Night: Free Time → Accommodation: Shin-Liu Farm 【Double room (with independent landscape balcony) × 2, Double room × 1, 2 Double beds for 4 people × 10, Suite for 6 people (1 double bed + Tatami House) × 2】</p>
<p>D5 7/3 (Sun)</p>	<p>(Theme: Taiwan Development History—Place: Luye Sightseeing Tea Farm, National Museum of Prehistory) Guangfu → East Rift Valley Road → Chishang Rice Village Museum (Instruction of Taiwan Rice Culture) → Luye Sightseeing Tea Farm ~ Bike Riding (Instruction of Taiwan Tea Culture) → Lunch: HO HO GEO Restaurant (Tea Cuisine) → Taitung → National Museum of Prehistory (Instruction of Taiwan Development History) → Chihpen → Dinner: GOYA Hot Springs Hotel & Spa → Night: Hot Spring and SPA → Accommodation: GOYA Hot Springs Hotel & Spa (Twin rooms)</p>

<p>D6 7/4 (Mon)</p>	<p>(Theme: The Puiuma Tribe Culture、 The Belief of the God of the Land, Discover the World of the Sea — Place: Shin-sin Elementary School, Fu-Ann Temple, National Museum of Marine Biology and Aquarium)</p> <p>Chihpen→Visit Puiuma Elementary School: Shin-sin Elementary School (Instruction of Puiuma Culture)→Southern Cross-Island Road→Feng-gan→Lunch: Taiwan Beef Noodles(Fusion Restaurant)→Fu-Ann Temple (Instruction of the Belief of the God of the Land)→Instruction of Marine Biology in National Museum of Marine Biology and Aquarium at pm3:00→Dinner: Kenting Youth Hostel Activity Center→Accommodation: Kenting Youth Hostel Activity Center</p>
<p>D7 7/5 (Tue)</p>	<p>(Theme: Kenting National Park、 Hengchun Old Town — Place: Kenting National Park Headquarter)</p> <p>Kenting National Park Headquarter & Eluanbi Lighthouse& Longkan-Ecological Conservation Area or Shedding Nature Scenic Park (Instruction of the Preservation in National Park)→Lunch: Kenting Youth Hostel Activity Center→Hengchun Old Town(The tour of Cape No. 7): Chuhuo ground fire→The Scooter Shop next to National Hengchun Vocational High School 行 (The Shop of the Drummer)→No.90 Guang-min Road(Aga’s House)→West Gate(The Most Intact Old Gate in Taiwan)→Maga→Dinner: Mazalu Aboriginal Restaurant→Night of Indigenous Songs→Accommodation: Mazalu Resort (Twin Rooms)</p>
<p>D8 7/6 (Wed)</p>	<p>(Theme: Taiwan Aboriginal Culture, the Belief of Buddhism — Place: Taiwan Indigenous Culture Park, Fo Guang Shan Monastery)</p> <p>Taiwan Indigenous Culture Park: Exhibition hall, Aboriginal Architecture, Aboriginal songs and dances (Instruction of Taiwan Multidimensional Indigenous Culture) →Lunch: Naluwan Restaurant→Fo Guang Shan Monastery: Grand Hall、 Religion Museum (Instruction of Taiwan Buddhism Belief) →Kaohsiung: the British consulate at Takao→Dinner: Duplex Restaurant→Night of going sightseeing on a boat in the Love River→Accommodation: TOONG MAO RESORTS & HOTELS (Twin Rooms)</p>
<p>D9 7/7 (Thu)</p>	<p>(Theme: Taiwan Tree Bank, Taiwan Themed Amusement Park — Place: Chuko Forest Education Center, Formosan Aboriginal Culture Village)</p> <p>Kaohsiung→Free Way No.3→Chiayi: Chuko Forest Education Center (Tree Bank)→Puli Brewery (Instruction of Taiwan Wine-Brewing Culture) →Lunch: Formosan Aboriginal Culture Village→Formosan Aboriginal Culture Village (Instruction of Themed Amusement Park) →Dinner: Ching-shen Restaurant→Night View of Wen-wu Tempel →Accommodation: Ching-shen Hotel (Twin Rooms)</p>
<p>D10 7/8 (Fri)</p>	<p>(Theme: Taiwan Traditional Handicrafts, Taiwan Earthquake Record — Place: National Taiwan Craft Research and Development Institute、 921 Earthquake Museum of Taiwan)</p> <p>Trails walking near Sun Moon Lake →Caotun→: National Taiwan Craft Research and Development Institute: Kinds of different Taiwan Handicraft, DIY of Chopsticks→Wufeng→921 Earthquake Museum of Taiwan (Taiwan 921 Earthquake Ruins)→Lunch: Taiwan Traditional Handmade Mochi+Sandwich→The Mausoleum of the Jiangs→Jiaobanshan→Dinner: Fuhsing Youth Hostel Activity Center→Night of Group Activity→Accommodation:</p>

	Fuhsing Youth Hostel Activity Center (Triple for 3 people or 4 singles for 4 people)
D11 7/9 (Sat)	(Theme: Overseas Compatriot Affairs Commission- Overseas Youth Chinese Conference, Taiwan Development History—Place: Fisherman’s Wharf and Fort Antonio in Tam-sui) Jiaobanshan→Daxi Old Street→High Way→Tam-sui→AM 11:00, join Overseas Youth Chinese Conference held by Overseas Compatriot Affairs Commission / Tam-sui: Fisherman’s Wharf/Lunch: in the Carnival, pay at one’s own cost or OCAC offer the coupon→Tam-sui: Fort Antonio (The Ruins of Dutch in Taiwan)→Tam-sui Old Street(Deep into Taiwanese Life) →Bike Riding along Tam-sui River→Dinner: Gold and Jade Restaurant→Accommodation: Asia Pacific Hotel (Twin Rooms)
D12 7/10 (Sun)	(Theme: Chinese Historical Relics、 City Tour in Taipei City—Place: National Palace Museum、 Taipei City) Tam-sui→National Palace Museum(Instruction of Chinese Historical Relics)→Lunch Lai-Lai Taiwan Beef Noodles→The former official residence of Chiang Kai-shek and Madam Chiang →Freedom Square& National Chiang Kai-shek Memorial Hall)→Taipei 101&Eslite Bookstore Flagship Store→Dinner: Ju-gi Chinese Pie and Porridge→Shili Night Market→ Accommodation: Jiantan Youth Hostel Activity Center (Triple for 3 people or 4 singles for 4 people)
D13 7/11 (Mon)	Breakfast, pack the luggage→ To Taoyuan Airport, Say Good-bye to Taiwan (Flight at noon)

1. Accommodation:

- ①Teachers- twins/per day.
- ②Youth members- twins×7days; triple~~four singles×4days; National Museum of Marine Biology and Aquarium-make a bed on the floor×1day (It’s a very special experience).

2. Meals:

Lunch- USD\$6~8; Dinner- USD \$10~12。

3. Vehicle:

Luxurious tour bus with 3 seats per row for 30 people or tour bus with 4 seats per row for 40 people.

4. Insurance:

- ①Accidental liability insurance-5 million NT dollars for 13 days.
- ②Medical expenses for accidental injury insurance- two hundred thousand NT dollars for 13 days.

5. Tour guide:

- ①English tour guide throughout the tour.
- ②Arrange the teachers at the instruction place.

Program of Study/ Instruction:

Time	D1	D2	D3	D4	D5
	Course	Course	Course	Course	Course
	Place	Place	Place	Place	Place
0830~1010	Pick up at the airport	Research of Puppet (Taiwan Theater Museum)	Instruction of Topography (Buluowan-Village Taroko)	Instruction of Marine Ecology (Kuroshio Whale Watching on	Taiwan Rice Culture (Chishang Rice Village Museum)

1020~1200		Taiwan Handicrafts (National Center for Traditional Arts)	Research of Aboriginal Culture and Ecology (Multimedia and Exhibition hall)	Pacific Ocean)	Taiwan Tea Culture (Luye Sightseeing Tea Farm~Bike Riding)
1400~1540		Research of Clogs (Baimi Clogs Village)	Instruction of Topography (Swallow Grotto and Tunnel of Nine Turns Trails)	Instruction of Taiwan Ecology Reservation (Ma Tai An Wetland Ecological Park)	Instruction of Taiwan Development History (National Museum of Prehistory)
1550~1730	Research of Biological Diversification (Taipei Zoo)	The Beauty of Topography (Cingshui Cliffs)	Instruction of Topography (Tienhsiang -Tabido Trail)		
Note	<ol style="list-style-type: none"> 1. Arrange the teachers at the instruction place. 2. Offer the teaching materials for the instruction. 				

Time	D6	D7	D8	D9	D10
	Course	Course	Course	Course	Course
	Place	Place	Place	Place	Place
0830~1010	Instruction of Puiuma Culture (Shin-sin Elementary School)	Instruction of Preservation in National Park (Kenting National Park Headquarter ,Eluanbi Lighthouse & Longkan Sheding Nature Scenic Park)	Instruction of Taiwan Multidimensional Indigenous Culture (Taiwan Indigenous Culture Park)	Visit Tree Bank (Chuko Forest Education Center)	Instruction of Kinds of different Taiwan Handicrafts (National Taiwan Craft Research and Development Institute)
1020~1200				Instruction of Taiwan Wine-Brewing Culture (Puli Brewery)	Taiwan 921 Earthquake Ruins (Earthquake Museum)
1400~1540	Instruction of the Belief of the God of the Land (Fu-Ann Temple)	The tour of Cape No. 7 (Hengchun Old Town)	Instruction of Buddhism Belief (Fo Guang Shan Monastery)	Instruction of Taiwan Themed Amusement Park (Formosan Aboriginal Culture Village)	The Mausoleum of the Jiangs, Jiaobanshan
1550~1730	Instruction of Marine Biology (National Museum of				

	Marine Biology and Aquarium)				
Note	1. Arrange the teachers at the instruction place. 2. Offer the teaching materials for the instruction.				

Time	D11	D12	D13		
	Course	Course	Course		
	Place	Place	Place		
0830~1010	Join Overseas Youth Chinese Conference held by Overseas Compatriot Affairs Commission	Instruction of Chinese Historical Relics (National Palace Museum)	To Taoyuan Airport, Say Good-bye to Taiwan		
1020~1200					
1400~1540	The Ruins of Dutch in Taiwan (Fort Antonio)	Freedom Square& National Chiang Kai-shek Memorial Hall, Taipei 101&Eslite Bookstore Flagship Store			
1550~1730	Tam-sui Old Street and Bike Riding along Tam-sui River				
Note	1. Arrange the teachers at the instruction place. 2. Offer the teaching materials for the instruction.				